
Število objav: 6
Internet: 4
Tisk: 2
Spremljane teme:
Inženirska dejavnost, ...: 1
Inženirska zbornica ...: 1
Barbara Škraba Flis: 0
Zbor za oživitev ... ZORG: 0
Gradbeni zakon: 4
Zakon o ... načrtovanju: 0
Zakon o ... arhitektih: 0
Inženir geodezije: 0
Odgovorni geodet: 0
Gradbena parcela: 0
Evidenca stavbnih zemljišč: 0
200 let ... Slovenskem: 0

Zbirka medijskih objav
INŽENIRSKA ZBORNICA SLOVENIJE,
za obdobje 31. 1. 2019
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Internet Naslov Župani tokrat o prostorskem razvoju občin ter razmerju med občinami in državo

Zaporedna št.
1

Medij; Doseg Sta.si; 520.000, Slovenija

Rubrika, Datum Družba; 30. 1. 2019

Stran v zbirki:
4

Avtor STA

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...poseg v prostor skorajda nepovratna zadeva, zato je zelo pomembno, kako se lotiti prostorskega načrtovanja, ki mora
biti skladno z novo prostorsko in . Generalna direktorica direktorata za prostor, graditev in gradbeno zakonodajo
stanovanja na ministrstvu za okolje in prostor Barbara Radovan je županom svetovala, naj čim... 

Internet Naslov Ikeo bi lahko odprli brez ene od petih dostopnih cest

Zaporedna št.
2

Medij; Doseg Delo.si; 344.835, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 30. 1. 2019

Stran v zbirki:
8

Avtor Aleš Stregar

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...Nova  omogoča začasno individualno odstopanje od sprejetih prostorskih aktov Začetek gradnjegradbena zakonodaja
težko pričakovane švedske trgovine Ikea se bo sredi februarja približal... 

Internet Naslov Ikeo bi lahko odprli brez ene od petih dostopnih cest

Zaporedna št.
3

Medij; Doseg Times.si; 61.010, Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 30. 1. 2019

Stran v zbirki:
12

Avtor Aleš Stregar

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...Nova  omogoča začasno individualno odstopanje od sprejetih prostorskih aktov Začetek gradnjegradbena zakonodaja
težko pričakovane švedske trgovine Ikea se bo sredi februarja približal... 

Tisk Naslov CMC Groupu z odškodninsko tožbo ni uspelo

Zaporedna št.
4

Medij; Doseg Dolenjski list; 38.000, Slovenija Stran: 3 Površina: 379 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 31. 1. 2019

Stran v zbirki:
13

Avtor Mirjana Martinović

Teme Inženirska zbornica Slovenije

Povzetek
...pojasnjevala, da menjave cevi sploh ni bilo, saj so vgrajene cevi s takšnimi tehničnimi lastnostmi, kot so jih naročniki 
zahtevali, kar jim je med drugim potrdila . Oba sta tudi dejala, da gre za izsiljevanje Inženirska zbornica Slovenije
slovenskega dobavitelja omenjenih francoskih cevi, zato sta vložila kazensko ovadbo. Na sodišču seje tako... 

Tisk Naslov "Nismo le sef"

Zaporedna št.
5

Medij; Doseg Primorski dnevnik; 11.000, Slovenija Stran: 13 Površina: 113 cm2

Rubrika, Datum Ostalo; 30. 1. 2019

Stran v zbirki:
14

Avtor Unknown

Teme Inženirska dejavnost, inženirji

Povzetek
...opravljajo raziskovalni doktorat iz okoljskega inženiringa in arhitekture na goriški meduniverzitetni arhitekturni fakulteti
, pri vodenju katere oddelek za  in arhitekturo tržaške univerze sodeluje z videmsko univerzo. »S podporo inženirstvo
doktoratu, ki je sad sodelovanja med tržaško in videmsko univerzo, potrjujemo... 
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Internet Naslov Župani tokrat o prostorskem razvoju občin ter razmerju med občinami in državo

Zaporedna št.
6

Medij; Doseg Findinfo.si; , Slovenija

Rubrika, Datum Ostalo; 30. 1. 2019

Stran v zbirki:
15

Avtor STA

Teme Gradbeni zakon

Povzetek
...poseg v prostor skorajda nepovratna zadeva, zato je zelo pomembno, kako se lotiti prostorskega načrtovanja, ki mora
biti skladno z novo prostorsko in . Generalna direktorica direktorata za prostor, graditev in gradbeno zakonodajo
stanovanja na ministrstvu za okolje in prostor Barbara Radovan je županom svetovala, naj čim... 



Sta.si 30.01.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 520.000

12:54

https://www.sta.si/2600187/zupani-tokrat-o-prostor... 1 / 1

Župani tokrat o prostorskem razvoju občin ter 
razmerju med občinami in državo
Županje in župani danes na drugem delu strokovnega srečanja v organizaciji Skupnosti občin Slovenije med drugim 
razpravljajo o prostorskem načrtovanju, razmerju med občinami in državo ter možnostih pridobivanja evropskih sredstev. 
Kot je dejal urbanist Janez Koželj, imajo odločevalci nove možnosti pri urejanju naselij in krajine v svojih občinah.
Ljubljanski podžupan Koželj, ki je začrtal dolgoročno vizijo prestolnice, se je v svoji predstavitvi osredotočil na sistem 
urejanja prostora, ki je po njegovem mnenju v slabem stanju. Razloge za to vidi v razdrobljenosti in permisivnosti 
predpisov, neučinkoviti inšpekciji in prepričanju lastnikov nepremičnin, da ni omejitev pri uživanju lastninske pravice.
Obstajajo pa z novim odlokom v zakonu o urejanju prostora zdaj nove možnosti pri urejanju podob naselij in krajine v 
občinah. Kot je dejal, lahko po novem občina "dejavno posega v desetletja uničene, nevzdrževane in moteče hiše ter 
ruševine, ki kvarijo podobo naselij in krajine". Občina lahko namreč ukaže ali zapove vzdrževanje objekta ali odstranitev 
neke stare hiše oz. porušitev in ureditev degradiranega zapuščenega prostora, in če lastnik tega ne izvede, lahko to stori 
občina sama in vpiše lastnino v hipoteko, je pojasnil Koželj. Dodal je, da to velja tudi za oglasne plakate, grafite, kričeče 
fasade ter drevje in zelenje.
Državni sekretar na ministrstvu za okolje in prostor Aleš Prijon je v uvodnem nagovoru županom dejal, da je vsak poseg v
prostor skorajda nepovratna zadeva, zato je zelo pomembno, kako se lotiti prostorskega načrtovanja, ki mora biti skladno 
z novo prostorsko in gradbeno zakonodajo.
Generalna direktorica direktorata za prostor, graditev in stanovanja na ministrstvu za okolje in prostor Barbara Radovan je
županom svetovala, naj čim prej sprejmejo občinski prostorski načrt - po njenih podatkih je ta v pripravi še v 36 občinah. 
Čas imajo do 31. decembra 2021, ko bodo vsi stari prostorski načrti in odloki o prostorskih ureditvenih pogojih prenehali 
veljati, je opozorila.
Občinski prostorski načrt izdela multidisciplinarna skupina strokovnjakov, ki jo vodi pooblaščeni prostorski načrtovalec, a 
pri tem je pomembna tudi vloga občine. "Tega ne prepuščajte samo prostorskim načrtovalcem, aktivni morate biti tudi 
sami," je poudarila Radovanova. Opozorila je tudi na še en datum, 1. januar 2023, ko morajo biti sprejeti regionalni 
prostorski plani.
Županje in župani so s kolegi iz drugih občin ter predstavniki državnih institucij izmenjevali znanja in poglede tudi o 
stanovanjski politiki v občinah, razvojnih priložnostih z vidika trajnostnega turizma in novih tehnologij. V nadaljevanju bodo
razpravljali tudi o sodelovanju med  in občinami, o čemer bo spregovoril predsednik  Dejan Židan, varnosti v DZ DZ
občinah ter možnostih pridobivanja evropskih sredstev, česar se bo dotaknil kohezijski minister Iztok Purič.
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https://www.sta.si/2600187/zupani-tokrat-o-prostorskem-razvoju-obcin-ter-razmerju-med-obcinami-in-drzavo
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IKEA LJUBLJANA | GRADBENI ZAKON | MOL

Ikeo bi lahko odprli brez ene od petih
dostopnih cest
Nova gradbena zakonodaja omogoča začasno
individualno odstopanje od sprejetih prostorskih aktov
Objavljeno 30. januar 2019 08.00

Posodobljeno 30. januar 2019 08.00

Objekt na desni je na prostoru, kjer bo nova povezovalna cesta FOTO Aleš
Stergar/Delo

 Odpri galerijo

Aleš Stergar

  

Začetek gradnje težko pričakovane švedske trgovine Ikea se bo sredi
februarja približal še za en pomemben korak. Mestni svetniki naj bi
odklenil ključno oviro, cestno povezavo v podaljšku Kavčičeve ulice
med Kajuhovo ulico in krožiščem (pri pivnici Kratochwill), v katerem

Delo.si 30.01.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 344.835

08:02

https://www.delo.si/lokalno/ljubljana-in-okolica/i... 1 / 4
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se srečajo Ameriška, Argentinska in Italijanska ulica v trgovskem
središču BTC.

 
 
MOL, ki mora poskrbeti za cestno infrastrukturo, zemljišča z dvema
stavbama v lasti podjetja v stečaju Protect GL na zahodnem delu
predvidene nove povezave zaradi previsoke cene ni odkupil, ampak je
začel z dolgotrajnim postopkom razlastitve. Ker je lastnik izrabljal vsa
možna pravna sredstva, je MOL postopek razlastitve prekinil in začel z
novim postopkom. S sklepom o potrditvi lokacijske preveritve, ki
dopušča individualno odstopanje od prostorskega izvedbenega pogoja,
želijo doseči, da ureditev vseh dostopov ne bo pogoj za pridobitev
uporabnega dovoljenja za trgovski objekt.

 
Lokacijska preveritev
 
Formalno bi Ikea sicer po navedbah občine lahko že začela z gradnjo,
saj je nova povezovalna cesta pogoj za pridobitev uporabnega
dovoljenja, ne pa za začetek gradnje, po drugi strani pa je mogoče
razumeti Ikeo, ki želi pred začetkom razčistiti vse dileme. Lokacijska
preveritev s predlaganim individualnim odstopanjem po lani poleti
spremenjeni slovenski gradbeni zakonodaji omogoča prav to, saj bo
Ikeina trgovina po izgradnji dostopna tudi, dokler ne bo zgrajen
(stometrski) del nove povezave. Na podlagi predlaganega
individualnega odstopanja bo lahko Ikea začela graditi trgovski objekt
in ga po končani gradnji tudi takoj odprla za javnost ter začela
obratovati.

 
 
Videz Ikeine trgovine se ne bo spremenil. Pri pripravi sklepa o potrditvi
lokacijske preveritve je bilo s študijami ugotovljeno, da izvedba

Delo.si 30.01.2019 
SredaDržava: Slovenija

Doseg: 344.835

08:02
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začasnega stanja ne bo dodatno povečala obremenitev okolja in ne bo
poslabšala bivalnih in delovnih razmer na območju. Prometna študija pa
napoveduje, da se bo v primeru začasne ureditve brez priključevanja na
Kajuhovo ulico nekoliko povečal promet na Šmartinski in Letališki
cesti, na Kajuhovi ulici pa celo zmanjšal. Z vidika hrupa pa povečanje
naj ne bi bilo problematično. Začasno se bo do Ikee dostopalo po štirih
dostopih (po Ulici Ambrožiča Novljana, od Kristalne palače, z
Ameriške in Italijanske ulice), po končni ureditvi pa po dokončani
povezovalni cesti še s Kajuhove ulice.

 
 
Promet se bo povečal, in to predvsem podnevi in zvečer, ne pa ponoči,
hrup pa naj ne bi bil dodatno obremenjujoč, saj se bo prištel k
obstoječim obremenitvam. Začasno, do dograditve južne povezovalne
ceste, pa bo obremenitev s hrupom v bivalnem okolju na Kajuhovi in
Cilenškovi ulici celo nekoliko manjša, na Šmartinski pa bo enaka, kot
če bi bile vse cestne povezave zaključene.

 
Javna razgrnitev
 
Prejšnji mesec je bila začasna rešitev javno razgrnjena, skupno pri vseh
odgovorih na pripombe pa je, da se pravzaprav ne nanašajo na samo
začasno ureditev, temveč na sprejeto končno rešitev. Vendar so v MOL
zaskrbljenim prebivalcem in obiskovalcem zatrdili oziroma pojasnili, da
ostaja Cilenškova ulica zaprta in namenjena samo stanovalcem in
dostopu do Centra Janeza Levca Ljubljana. Da bi obiskovalci Ikee
parkirali na Cilenškovi ulici, tudi ni bojazni, saj bo parkirišč okoli same
trgovine in v BTC Cityju več kot dovolj. V MOL so tudi zavrnili
možnost, da bi se spremenila ureditev, po kateri je Rožičeva ulica ob
prehodu proti Ikei slepa oziroma odprta le za pešce in kolesarje.
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Prebivalce Cilenškove ulice, ki jih bo pred hrupom z gradbišča ščitila že
postavljena ograja, skrbijo zunanja parkirišča na zahodni strani Ikee. V
MOL napovedujejo, da bo na tistem območju petmetrska zelenica in
parkirišče za zaposlene, z nove severne ceste pa bo dostop samo za
zaposlene, uvoz pa bo urejen z zapornico, ki se bo odpirala samo z
daljinskimi upravljavci zaposlenih. Obstoječi objekti ob gradnji ne bi
bili v nevarnosti, gradbena jama bo primerno zavarovana, da ne bi
prihajalo do posedanja. Vibracije med gradnjo bodo, a vse v mejah
okoljevarstvenega dovoljenja, napovedujejo v MOL.

 
 
Zgodba o Ikeini trgovini se pač vleče kot tista o jari kači, menda še iz
časov pred osamosvojitvijo. Najprej je švedski velikan iskal primerno
zemljišče od Rudnika in Stožic do BTC, kjer ga je končno kupil. Ves
Ikein ljubljanski projekt je vreden okrog 90 milijonov evrov, za vsa
potrebna gradbena dovoljenja pa naj bi družba zaprosila, ko bo sprejet
sklep o lokacijski preveritvi.

 
Zemljišče samo je za gradnjo že pripravljeno. Potem ko so z ograjo
zaščitili pred hrupom prebivalce na Cilenškovi ulici, so pred slabim
letom podrli tamkajšnje objekte. Kdaj bo Ikea začela graditi, je odvisno
od tega, kdaj bodo pridobili gradbena dovoljenja. Sama gradnja naj bi
trajala 12 mesecev, gradilo pa naj bi devet izvajalcev.
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IKEA LJUBLJANA | GRADBENI ZAKON | MOL

Ikeo bi lahko odprli brez ene od petih
dostopnih cest
Nova gradbena zakonodaja omogoča začasno
individualno odstopanje od sprejetih prostorskih aktov
Objavljeno 30. januar 2019 08.00

Posodobljeno 30. januar 2019 08.00

Objekt na desni je na prostoru, kjer bo nova povezovalna cesta FOTO Aleš
Stergar/Delo

 Odpri galerijo

Aleš Stergar

  

Začetek gradnje težko pričakovane švedske trgovine Ikea se bo sredi
februarja približal še za en pomemben korak. Mestni svetniki naj bi
odklenil ključno oviro, cestno povezavo v podaljšku Kavčičeve ulice
med Kajuhovo ulico in krožiščem (pri pivnici Kratochwill), v katerem
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se srečajo Ameriška, Argentinska in Italijanska ulica v trgovskem
središču BTC.

 
 
MOL, ki mora poskrbeti za cestno infrastrukturo, zemljišča z dvema
stavbama v lasti podjetja v stečaju Protect GL na zahodnem delu
predvidene nove povezave zaradi previsoke cene ni odkupil, ampak je
začel z dolgotrajnim postopkom razlastitve. Ker je lastnik izrabljal vsa
možna pravna sredstva, je MOL postopek razlastitve prekinil in začel z
novim postopkom. S sklepom o potrditvi lokacijske preveritve, ki
dopušča individualno odstopanje od prostorskega izvedbenega pogoja,
želijo doseči, da ureditev vseh dostopov ne bo pogoj za pridobitev
uporabnega dovoljenja za trgovski objekt.

 
Lokacijska preveritev
 
Formalno bi Ikea sicer po navedbah občine lahko že začela z gradnjo,
saj je nova povezovalna cesta pogoj za pridobitev uporabnega
dovoljenja, ne pa za začetek gradnje, po drugi strani pa je mogoče
razumeti Ikeo, ki želi pred začetkom razčistiti vse dileme. Lokacijska
preveritev s predlaganim individualnim odstopanjem po lani poleti
spremenjeni slovenski gradbeni zakonodaji omogoča prav to, saj bo
Ikeina trgovina po izgradnji dostopna tudi, dokler ne bo zgrajen
(stometrski) del nove povezave. Na podlagi predlaganega
individualnega odstopanja bo lahko Ikea začela graditi trgovski objekt
in ga po končani gradnji tudi takoj odprla za javnost ter začela
obratovati.

 
 
Videz Ikeine trgovine se ne bo spremenil. Pri pripravi sklepa o potrditvi
lokacijske preveritve je bilo s študijami ugotovljeno, da izvedba
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začasnega stanja ne bo dodatno povečala obremenitev okolja in ne bo
poslabšala bivalnih in delovnih razmer na območju. Prometna študija pa
napoveduje, da se bo v primeru začasne ureditve brez priključevanja na
Kajuhovo ulico nekoliko povečal promet na Šmartinski in Letališki
cesti, na Kajuhovi ulici pa celo zmanjšal. Z vidika hrupa pa povečanje
naj ne bi bilo problematično. Začasno se bo do Ikee dostopalo po štirih
dostopih (po Ulici Ambrožiča Novljana, od Kristalne palače, z
Ameriške in Italijanske ulice), po končni ureditvi pa po dokončani
povezovalni cesti še s Kajuhove ulice.

 
 
Promet se bo povečal, in to predvsem podnevi in zvečer, ne pa ponoči,
hrup pa naj ne bi bil dodatno obremenjujoč, saj se bo prištel k
obstoječim obremenitvam. Začasno, do dograditve južne povezovalne
ceste, pa bo obremenitev s hrupom v bivalnem okolju na Kajuhovi in
Cilenškovi ulici celo nekoliko manjša, na Šmartinski pa bo enaka, kot
če bi bile vse cestne povezave zaključene.

 
Javna razgrnitev
 
Prejšnji mesec je bila začasna rešitev javno razgrnjena, skupno pri vseh
odgovorih na pripombe pa je, da se pravzaprav ne nanašajo na samo
začasno ureditev, temveč na sprejeto končno rešitev. Vendar so v MOL
zaskrbljenim prebivalcem in obiskovalcem zatrdili oziroma pojasnili, da
ostaja Cilenškova ulica zaprta in namenjena samo stanovalcem in
dostopu do Centra Janeza Levca Ljubljana. Da bi obiskovalci Ikee
parkirali na Cilenškovi ulici, tudi ni bojazni, saj bo parkirišč okoli same
trgovine in v BTC Cityju več kot dovolj. V MOL so tudi zavrnili
možnost, da bi se spremenila ureditev, po kateri je Rožičeva ulica ob
prehodu proti Ikei slepa oziroma odprta le za pešce in kolesarje.
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Prebivalce Cilenškove ulice, ki jih bo pred hrupom z gradbišča ščitila že
postavljena ograja, skrbijo zunanja parkirišča na zahodni strani Ikee. V
MOL napovedujejo, da bo na tistem območju petmetrska zelenica in
parkirišče za zaposlene, z nove severne ceste pa bo dostop samo za
zaposlene, uvoz pa bo urejen z zapornico, ki se bo odpirala samo z
daljinskimi upravljavci zaposlenih. Obstoječi objekti ob gradnji ne bi
bili v nevarnosti, gradbena jama bo primerno zavarovana, da ne bi
prihajalo do posedanja. Vibracije med gradnjo bodo, a vse v mejah
okoljevarstvenega dovoljenja, napovedujejo v MOL.

 
 
Zgodba o Ikeini trgovini se pač vleče kot tista o jari kači, menda še iz
časov pred osamosvojitvijo. Najprej je švedski velikan iskal primerno
zemljišče od Rudnika in Stožic do BTC, kjer ga je končno kupil. Ves
Ikein ljubljanski projekt je vreden okrog 90 milijonov evrov, za vsa
potrebna gradbena dovoljenja pa naj bi družba zaprosila, ko bo sprejet
sklep o lokacijski preveritvi.

 
Zemljišče samo je za gradnjo že pripravljeno. Potem ko so z ograjo
zaščitili pred hrupom prebivalce na Cilenškovi ulici, so pred slabim
letom podrli tamkajšnje objekte. Kdaj bo Ikea začela graditi, je odvisno
od tega, kdaj bodo pridobili gradbena dovoljenja. Sama gradnja naj bi
trajala 12 mesecev, gradilo pa naj bi devet izvajalcev.
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HIDRAVLIČNE IZBOLJŠAVE DOLENJSKE

CMC Groupu z odškodninsko tožbo ni uspelo
Novomeško okrožno sodišče v domala enaki zadevi odločilo nasprotno od ljubljanskega okrajnega - Kršitev pravil javnega naročanja po še ne pravnomočni
sodbi ni bilo, prav tako ne »menjave« cevi - Dobavitelj francoskih cevi takšno odločitev sodišča pričakoval, a se bo nanjo pritožil

NOVO MESTO - Kot smo poročali, seje
MO Novo mesto kot nosilec 26-mili-

jonskega projekta Hidravlične izbolj-
šave Dolenjske znašel na sodišču, ker
sta izvajalca, podjetji CGP in Malkom,

vgradila ruske cevi Svobodny Sokol.
Po mnenju Državne komisije za revi-

zijo postopkov oddaje javnih naročil

je občina v razpisu leta 2013 naro-
čala vgradnjo drugih, francoskih cevi

Pont-a-Mousson, ob podpisu pogodbe

z izbranima izvajalcema tri leta po-
zneje pa je dovolila spremembo, ki bi

po mnenju revizorjev terjala ponovi-
tev razpisa. Z mnenjem komisije seje
strinjalo tudi okrajno sodišče v Lju-

bljani, ki je zaradi tega novomeškega
župana Gregorja Macedonija obsodilo

na 600 evrov kazni, a sodba še ni
pravnomočna in zadeva je trenutno

na višjem sodišču v Ljubljani. V doma-
la isti zadevi pa je okrožno sodišče v

Novem mestu odločilo nasprotno.

Spomnimo, da sta tako župan Macedo-

ni kot direktor Komunale Novo mesto

Gregor Klemenčič javnosti večkrat
pojasnjevala, da menjave cevi sploh ni

bilo, saj so vgrajene cevi s takšnimi teh-

ničnimi lastnostmi, kot so jih naročniki

zahtevali, kar jim je med drugim potrdi-
la Inženirska zbornica Slovenije. Oba sta

tudi dejala, da gre za izsiljevanje sloven-

skega dobavitelja omenjenih francoskih
cevi, zato sta vložila kazensko ovadbo.

Na sodišču seje tako občina znašla tudi za-

radi odškodninske tožbe tega dobavitelja,

tj. podjetja CMC Group, a je okrožno sodi-

šče v Novem mestu tožbo zavrnilo. Tudi ta

odločitev sodišča še ni pravnomočna.

TERJALI DOBER MILIJON

CMC Group je, kot so trdili v tožbi, za-

radi izgube posla in dobička od občine

in izvajalcev terjal 1,1 milijona evrov

odškodnine. Vztrajajo, da so izvajalci
podpisah pogodbo o izvedbi sredi leta

2016 na podlagi izbire najugodnejše-

ga ponudnika tri leta pred tem in da je
bila predmet pogodbe tudi dobava in

vgradnja cevi omenjenega francoskega
proizvajalca, kot je izhajalo iz projektne
naloge, ki naj bi bila sestavni del razpi-
sne dokumentacije.
Če bi izvajalci ponudili drugačne ozi-
roma enakovredne cevi, bi to morali

utemeljiti s posebno tabelo in listinami,
česar niso storili. Svoj prav so v tožbi do-

kazovali tudi s tem, da so bili zneski iz
njihove ponudbe »do centa identični«

končnim zneskom v pogodbi. Zaradi

vsega skupaj so se odločili za tožbo zo-

per občino, CGP in Malkom.

CEVI IZBRALI, NE MENJALI
Občina je ugovarjala že legitimaciji to-

žeče stranke, saj da CMC ni bil stranka

v postopku, ne podizvajalec bi ne doba-
vitelj. Zatrdib so, da če bi v razpisu de-

jansko zahtevali cevi točno določenega
proizvajalca, bi bilo to v nasprotju z za-

konom, saj ne bi omogočalo konkurence

med ponudniki, zato bi bilo takšno do-

ločilo nično in se tožniki nanj ne bi mo-

gli niti sklicevati. Z občine so poudarili,
da končnih dobaviteljev cevi niso izbrali

sami, ampak so zgolj potrdili ustreznost

dobavljenega materiala, pri čemer se

skhcujejo na strokovno mnenje Zavo-

da za gradbeništvo Slovenije decembra

2016. Po njihovem potrebe po spre-
membi pogodbe ni bilo, prav tako v po-
stopku ni šlo za zamenjavo materialov

za enakovredne, temveč za dobavo in

montažo cevi, kot so bile zahtevane z

opisom tehničnih karakteristik.

Tudi toženi družbi CGP bi Malkom sta

se odzvali podobno in podrobneje orisa-
li postopek izbire najugodnejšega doba-

vitelja cevi. Opravili so več informativ-

nih poizvedb, med drugim pri tožnikih,
kar naredijo, kot je menda običajen po-

stopek, po podpisu pogodbe o izvedbi in

ne prej. Sodišče je zaslišalo več prič, ki so

pri tem sodelovale, in na koncu pritrdilo
njihovim pojasnilom.

NISO KRŠILI ZAKONA

Po sodbi novomeškega okrožnega sodi-

šča so izvajalci vgradili cevi, kot jih je s

tehničnimi karakteristikami zahteval
naročnik, omenjene francoske in ruske

cevi so tudi sicer po mnenju sodišča z

vseh vidikov enakovredne, kršitev do-

ločb pravil o javnem naročanju ni bilo
itd. Odškodninsko tožbo so zato zavrni-
li, tožnikom pa naložili plačilo pravdnih
stroškov toženih strank, tj. skupaj več
kot 21.000 evrov.

Kot omenjeno, sodba še ni pravno-
močna. »Na odločitev sodišča se bomo

pritožili, smo pa tako odločitev sodišča

v Novem mestu pričakovali, vendar mo-

ramo spoštovati pravdni postopek, da

pridemo do pravnomočne odločitve,«

je za Dolenjski list zadevo na kratko ko-

mentiral prokurist CMC Group Oliver

Macinič in dodal, »drugi postopki, ki

tečejo v zvezi s tem projektom, s kateri-

mi naše podjetje sicer nima ničesar, ne

pritrjujejo mnenju sodišča.«

Kako zadnji razplet komentira novome-

ški župan? »Velja počakati na pravno-
močnost sodbe, vsekakor pa je sodišče

na tej stopnji pritrdilo vsem našim argu-
mentom in izvedenim postopkom. Kot

vseskozi poudarjamo, smo, kljub agre-
sivnim pritiskom zasebnih gradbenih

dobaviteljev, projekt peljali v skladu z

zakonodajo, ki ureja javno naročanje in
izvedbo gradbenih pogodb.«
Mirjana Martinovič

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!

Dolenjski list 31.01.2019 
ČetrtekDržava: Slovenija

Doseg: 38.000

Stran: 3

Površina: 379 cm2 1 / 1

Dolenjski list 31.01.2019 
ČetrtekDržava: Slovenija

Doseg: 38.000 Kazalo

Stran: 3

Površina: 379 cm2

13









GORICA - Fundacija Goriške hranilnice

»Nismo le sef«
Zagotovili denar za štipendijo za raziskovalni doktorat - Zanettija še niso nadomestili

Fundacija Goriške hranilnice je tudi za pri-
hodnje triletje zagotovila finančno kritje štipendiji
za študente, ki opravljajo raziskovalni doktorat iz

okoljskega inženiringa in arhitekture na goriški
meduniverzitetni arhitekturni fakulteti, pri vo-

denju katere oddelek za inženirstvo in arhitekturo
tržaške univerze sodeluje z videmsko univerzo.

»S podporo doktoratu, ki je sad sodelovanja
med tržaško in videmsko univerzo, potrjujemo
pozornost do goriške univerzitetne ponudbe, ki
je pomemben dejavnih krajevnega razvoja,« po-

udarja predsednica Fundacije Goriške hranilnice
Roberta Demartin in pojasnjuje, da želijo v pri-
hodnosti nameniti še večjo pozornost izobraže-
vanju - tako v obdobju obveznega šolanja kot
med študijem na univerzi. Po njenih besedah
fundacije bančnega izvora niso sefi, iz katerih

lahko krajevne uprave pobirajo denar, temveč

imajo izredno pomembno vlogo pri spodbujanju
krajevnega razvoja in pri širjenju modelov druž-
bene inovacije.

V zvezi z delovanjem Fundacije Goriške
hranilnice se sicer spet oglaša goriški poslanec
stranke Forza Italia Guido Germano Pettarin, ki

opozarja, da se Demartinova še vedno ni odzvala
na njegova opozorila v zvezi s pomanjkljivo tran-

sparentnostjo osrednje goriške podporne usta-

nove. V ponedeljek bi morali na Fundaciji izbrati

novega koordinatorja komisije za naložbe, ki bi
nasledil odstopajočega Marina Zanettija, vendar
so imenovanje odložili. Pettarin je prepričan, da
bi morali novega koordinatorja imenovati, potem
ko bi preverili, ali je upravljanje Fundacije v
skladu z zakoni.
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Župani tokrat o prostorskem razvoju občin ter razmerju med
občinami in državo
Ljubljana, 30. januarja (STA) - Županje in župani danes na drugem delu strokovnega srečanja v organizaciji Skupnosti občin Slovenije med
drugim razpravljajo o prostorskem načrtovanju, razmerju med občinami in državo ter možnostih pridobivanja evropskih sredstev. Kot je
dejal urbanist Janez Koželj, imajo odločevalci nove možnosti pri urejanju naselij in krajine v svojih občinah.

Ljubljanski podžupan Koželj, ki je začrtal dolgoročno vizijo prestolnice, se je v svoji predstavitvi osredotočil na sistem urejanja prostora, ki je po
njegovem mnenju v slabem stanju. Razloge za to vidi v razdrobljenosti in permisivnosti predpisov, neučinkoviti inšpekciji in prepričanju lastnikov
nepremičnin, da ni omejitev pri uživanju lastninske pravice.

  
Obstajajo pa z novim odlokom v zakonu o urejanju prostora zdaj nove možnosti pri urejanju podob naselij in krajine v občinah. Kot je dejal, lahko
po novem občina "dejavno posega v desetletja uničene, nevzdrževane in moteče hiše ter ruševine, ki kvarijo podobo naselij in krajine". Občina
lahko namreč ukaže ali zapove vzdrževanje objekta ali odstranitev neke stare hiše oz. porušitev in ureditev degradiranega zapuščenega prostora, in
če lastnik tega ne izvede, lahko to stori občina sama in vpiše lastnino v hipoteko, je pojasnil Koželj. Dodal je, da to velja tudi za oglasne plakate,
grafite, kričeče fasade ter drevje in zelenje.

  
Državni sekretar na ministrstvu za okolje in prostor Aleš Prijon je v uvodnem nagovoru županom dejal, da je vsak poseg v prostor skorajda
nepovratna zadeva, zato je zelo pomembno, kako se lotiti prostorskega načrtovanja, ki mora biti skladno z novo prostorsko in gradbeno
zakonodajo.

  
Generalna direktorica direktorata za prostor, graditev in stanovanja na ministrstvu za okolje in prostor Barbara Radovan je županom svetovala, naj
čim prej sprejmejo občinski prostorski načrt - po njenih podatkih je ta v pripravi še v 36 občinah. Čas imajo do 31. decembra 2021, ko bodo vsi
stari prostorski načrti in odloki o prostorskih ureditvenih pogojih prenehali veljati, je opozorila.

  
Občinski prostorski načrt izdela multidisciplinarna skupina strokovnjakov, ki jo vodi pooblaščeni prostorski načrtovalec, a pri tem je pomembna tudi
vloga občine. "Tega ne prepuščajte samo prostorskim načrtovalcem, aktivni morate biti tudi sami," je poudarila Radovanova. Opozorila je tudi na še
en datum, 1. januar 2023, ko morajo biti sprejeti regionalni prostorski plani.

  
Županje in župani so s kolegi iz drugih občin ter predstavniki državnih institucij izmenjevali znanja in poglede tudi o stanovanjski politiki v občinah,
razvojnih priložnostih z vidika trajnostnega turizma in novih tehnologij. V nadaljevanju bodo razpravljali tudi o sodelovanju med DZ in občinami, o
čemer bo spregovoril predsednik DZ Dejan Židan, varnosti v občinah ter možnostih pridobivanja evropskih sredstev, česar se bo dotaknil kohezijski
minister Iztok Purič.
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